
Zá znám 

ze zasedání OV Chotěnice-Radlín konaného dne 20. 3.2023 v Chotěnicích se začátkem 

v 17,30 hodin 

Účast: R. Lenoch, A. Jiroutek, P. Handlíř, P. Ješina, P. Klubal, I. Rotreklová, M. Čech , 

S. Poskočil, L. Semerád, L. Kabelová, p. Čapek, T. Ješina 

 

R. Lenoch zahájil jednání, které bylo tentokrát prezentováno jako veřejné.  

 

Program zasedání:  

 

1. Byla podána žádost na ČEZ o přeložce vedení VN, aktuálně se čeká na vyjádření. 

2. Zrušení dosavadního tenisového kurtu, kde po domluvě místní SDH obstará 

odstranění oplocení a část bude ponechána pro případné oplocení fotbalového hřiště, 

které je plánováno mezi třešňovým sadem a bývalou motokrosovou dráhou. Aktuálně 

se čeká na změnu územního plánu, k zasedání ohledně této změny dojde 3. května 

2023. 

3. Byl podán dotaz na umístění výdejního boxu Zásilkovny, které bylo aktuálně 

zřizovatelem pro malý počet místních obyvatel zamítnuto. 

4. Pro Radlín zajistí MěÚ objednávku a vysazení stromků dle instrukcí M.Čecha, 3 m³ 

mulčovací kůry, případně štěpky. 

5. Zakoupení čerpadla do studny pro napouštění rybníku v Radlíně, nátěrovou hmotu pro 

ošetření čekárny a prken kolem rybníku. 

6. Frézování 4 pařezů a vyspravení povrchu komunikace točny na konci Radlína.  

7. Pro úpravu prostranství hasičárny v Chotěnicích žádá OV o nákup 5 m³ kačírku.  

8. Dále hasiči žádají starostu o projednání možnosti dodávky dřeva na hranici Čarodějnic 

a na májku se správcem lesů p.Jedličkou. 

9. Návrh na předběžné položení kanalizačního potrubí do místní komunikace severně 

z návsi je nereálný, prozatím dojde k vyspravení značně poškozeného povrchu 

vozovky. 

10. Starosta A.Jiroutek představil nového velitele městské policie p. Čapka. Ten se 

vyjádřil k problematice parkování automobilů na nezpevněných krajnicích a 

k možnosti měření rychlosti i na silnici v obci od Morašic. 

11. K informaci o převodu pozemků pod chodníky v Chotěnicích doplnil starosta, že 

převod pozemku příkopu v jižní části u hlavní silnice uvažovaný k prodloužení 

chodníku bude muset být řešen samostatně. 

12. Problematika kanalizace Chotěnic je v jednání, v úvahu přichází žádost o dotační 

prostředky. 

13. Zásadní byla pro místní občany informace starosty, že při jednáních týkajících se 

zprovoznění autobusového terminálu bylo dosud uvažováno pouze s výstupní 

zastávkou na náměstí, nikoliv s nástupní. 

Zaznamenal: Ing. Stanislav Poskočil  


